
 

 

Protokoll SGVKs styrelsemöte 2023-12-04. 

 

Plats: Mötet hölls via Zoom. 

Tid:   kl.19.00 

Närvarande: Annelie K Karjalainen, Linda Hedebratt, Eva Wieslander. Siv Hansson, Krister Esping, 

Stefan Ernstsson, Amilia W Helin. 

§101.   Mötets öppnande. 

Ordförande öppnade mötet och hälsade närvarande ledmöter välkomna. 

§102.       Val av justerare. 

Styrelsen utsåg Amilia W Helin att justera dagens protokoll. 

§103.    Fastställande av dagordningen. 

Styrelsen fastslog dagordningen. 

§104.      Beslut per Capsulam. 

Inget beslut fattades per Capsulam. 

§105.     Beslut via AU. 

Inga beslut fattades via AU. 

§106.     Godkännande av föregående protokoll den 13/11 2023. 

Protokollet kommer att godkännas per Capsulam. 

§107.    Inkommen post/skrivelse. 

Se bilaga nr 1. 

§108.     Utgående post/skrivelse. 

Se bilaga nr 2. 

§109.      Uppföljning av uppdragslistan. 

Listan gicks igenom. Fördelning av uppgifter protokollförs och förs in på uppdragslistan. 

§110.      Rapporter: 



a) Ordförande 

Vice ordförande Kristina Lindberg avgick från styrelsen den 1 december med omedelbar verkan. Vi 

tackar Kristina för hennes engagemang under den tiden hon satt i styrelsen 

  

b) Kassör 

Ekonomin är mycket ansträngd och en sammanställning över kostnaden från domarkonferensen 

kommer att göras. Ordförande kommer att kalla in alla ordföranden till ett möte den 27/12 för att 

informera om SGVKs ekonomiska situation. 

Ordförande frågade också om kassören hade fakturerat SKK 27.000kr för kompendierna. Detta var 

inte gjort. 

c) Avels-och Hälsokommittén 

Kommittén har haft ett första möte med avelsråden i de flesta klubbar som hör till SGVK. Idéer och 

förslag diskuterades bl.a. små populationer  En Face-Book sida kommer att finnas för alla 

berörda.Nästa möte hålles i början av februari. 

d) Prov-och Avelskommittén 

Vallningsdagar i både Göteborg och Stockholm planeras. Gith Jacobsson och Carola Lindekrans 

kommer att arrangera dessa dagar.Ytterligare information följer. 

e) Utställningskommittén 

Ingenting att rapportera. Se punkten Beslut. 

f) Webmaster 

Fulla mailkorgar ses över. 

g) Sponsoransvarig 

Ordförande kontaktar Happy Dog  angående sponsring. 

h) Rasklubbarna 

Ordförande i Schapendoes rasklubb har avgått med omedelbar verkan. SKK saknar information om 

anledning till detta. 

i) Domarkonferens 18-19 november. 

Styrelsen går igenom det efterarbete som behöver göras. 

§111.   Punkt för beslut 

a) Utställningsavgifter officiella utställningar 



Styrelsen har på grund av den ekonomiska situationen tagit ett nytt beslut att höja 

anmälningsavgifterna från och med år 2024. 

Junior             370kr 

Vuxen             370kr 

Veteran          310kr 

Valp                210kr 

Flerhundsrabatt  210kr 

b) Nya uppgifter 

Eva Wieslander kontrakterar domare samt sköter bokning av boende och resor för styrelsen och 

utställningsdomare Amilia W Helin fortsätter som tidigare med att ansvara för kontraktering av 

ringsekreterare. 

 

c)  Kontakter 

 Ordförande föreslog att varje rasklkubb ska ha en egen kontakt med en styrelsemedlem för att 

underlätta kommunikationen ossemellan. Styrelsen enades om att ordförande  jobbar vidare med 

fördelningen mellan SGVK och rasklubbarna. 

 

§112..     Övriga frågor. 

De olika kommittéerna skall komma in med budgetförslag. 

§113.    Nästa möte. 

Nästa möte hålles den 8 januari klockan 19.00 via Zoom. 

§114.    Mötets avslutande. 

Ordförande tackade de närvarande ledamöterna och avslutade möte kl.21.30. 

 

______________________                           _______________________ 

Ordförande Annelie K Karjalainen                 Protokollförare  Eva Wieslander 

 

_____________________ 

Justerare Amilia W Hedin 



 

 

 


